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PROCES-VERBAL  
Încheiat astăzi 26 FEBRUARIE 2021  în  şedinţa ordinară a  

Consiliului Local al comunei Sălciile 
 
 

  
 
 

Şedinta ordinară a fost convocată în baza dispoziției primarului comunei Sălciile  
nr. 10 din 19-02-2021, conform art.133, alin. (1) din O.U.G nr. 57/ 2019 privind Codul 
Administrativ. 
 În convocare au fost specificate data, ora, locul desfăşurării, precum şi ordinea de zi, 
conform prevederilor legale. 
 La şedinţa de astăzi sunt prezenţi toti cei 11 consilieri care compun Consiliul Local al 
comunei Sălciile. Sunt întrunite prevederile art.137, alin. (1) din O.U.G nr. 57/ 2019 privind Codul 
Administrativ , fiind prezenţi toti consilierii locali în funcţie, şedinţa este legal constituită. 
 La lucrările şedinţei mai participă d-nul Stan Nistor primarul comunei, d-nul Șerban 
Nicolae Costin secretar general al comunei, d-na Stemate Alexandrina Zenovia - inspector birou 
financiar-contabil  si d-na Popescu Valentina - inspector Compartiment Asistență Socială. 

 
Domnul primar Stan Nistor prezintă PROIECTUL DE HOTĂRÂRE nr. 1 de pe ordinea de 

zi, privind alegerea președintelui de ședință al Consiliului local Sălciile pe o perioadă de trei luni, 
februarie-aprilie. 

Doamna Călărașu Silvia este propusă ca președinte de ședință pentru următoarele 3 luni. 
Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 

Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință al Consiliului 
local Sălciile pe o perioadă de trei luni; 

Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 
Preşedintele de ședință- d-na Călărașu Silvia, preia conducerea lucrărilor şedinţei şi 

prezintă proiectul ordinii de zi, începând de la Proiectul de Hotărâre nr. 2: 
2-PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Consiliului Local Sălciile, Județul Prahova. 



3-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea Planului anual de actiune privind 
serviciile sociale acordate in cadrul  Compartimentului de Asistenta Sociala al Primariei Comunei 
Salciile. 
 4-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare al Compartimentului de asistentă socială. 

5-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind organizarea reţelei şcolare în anul şcolar 2021-2022,  
în baza Avizului Conform emis de Inspectoratul Şcolar Prahova; 

6-PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea taxei speciale de inchiriere 
buldoexcavator aflat in domeniul privat al comunei Salciile , judetul Prahova. 

7-DIVERSE -întrebări, interpelări, petiţii. 
 
La propunerea domnului primar Stan Nistor se adaugă pe ordinea de zi PROIECT DE 

HOTĂRÂRE privind acceptarea de către comuna Salciile a unei sponsorizari din partea Directiei 
Silvice Prahova. 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi propus a se discuta, fiind aprobat în unanimitate de 
voturi. 

Înainte de a se trece la  discutarea materialului înscris  pe ordinea de zi, se supune spre 
aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare, care este votat cu 11 voturi ,,PENTRU’’. 

 
 
La punctul 2 al ordinii de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care prezintă:  
-PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Consiliului Local Sălciile, Județul Prahova ; 
D-nul Șerban Nicolae Costin, secretarul general al comunei, prezintă Raportul de specialitate nr, 

1531/10.02.2021 la PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 
Funcționare al Consiliului Local Sălciile, Județul Prahova ; 

Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 
Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare al Consiliului Local Sălciile, Județul Prahova ; 
Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care prezintă: 
-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea Planului anual de actiune privind 

serviciile sociale acordate in cadrul  Compartimentului de Asistenta Sociala al Primariei Comunei 
Salciile. 

D-na Popescu Valentina prezintă Raport de specialitate nr. 1609/18.02.2021  la PROIECT 
DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului anual de actiune privind serviciile sociale acordate in 
cadrul  Compartimentului de Asistenta Sociala al Primariei Comunei Salciile. 

Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 
Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de actiune privind 

serviciile sociale acordate in cadrul  Compartimentului de Asistenta Sociala al Primariei Comunei 
Salciile. 

Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
 



La punctul 4 al ordinii de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care prezintă: 
-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare al Compartimentului de asistentă socială. 
D-na Popescu Valentina prezintă Raport de specialitate nr. 1608/18.02.2021  la PROIECT 

DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al 
Compartimentului de asistentă socială. 

Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 
Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 

Funcţionare al Compartimentului de asistentă socială. 
Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care prezintă: 
-PROIECT DE HOTĂRÂRE  privind organizarea reţelei şcolare în anul şcolar 2021-2022,  

în baza Avizului Conform emis de Inspectoratul Şcolar Prahova; 
D-nul Șerban Nicolae Costin, secretarul general al comunei, prezintă Raportul de specialitate nr, 

1543/11.02.2021 la PROIECT DE HOTĂRÂRE privind organizarea reţelei şcolare în anul şcolar 
2021-2022, în baza Avizului Conform emis de Inspectoratul Şcolar Prahova; 

Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 
Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind organizarea reţelei şcolare în anul şcolar 

2021-2022, în baza Avizului Conform emis de Inspectoratul Şcolar Prahova; 
Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care prezintă: 
-PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea taxei speciale de inchiriere buldoexcavator 

aflat in domeniul privat al comunei Salciile , judetul Prahova. 
D-na Stemate Alexandrina Zenovia prezinta Raport de specialitate nr. 1607/17-02-2021  la 

PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea taxei speciale de inchiriere buldoexcavator aflat in 
domeniul privat al comunei Salciile , judetul Prahova. 

D-nul consilier Coman Costinel: -propun ca la persoanele fizice taxa să fie mai mică; 
D-nul consilier Ghioca Dan: -pe acest buldo se angajează șofer? 
D-na inspector Stemate Alexandrina Zenovia: -avem șofer angajat; 
D-nul consilier Ghioca Dan: -i se mărește salariul? 
D-na inspector Stemate Alexandrina Zenovia: -nu; 
D-nul consilier Ghioca Dan: -am putea scoate procentul din salariu; 
D-na inspector Stemate Alexandrina Zenovia: -sub 104 lei nu putem, această sumă 

acoperind cheltuielile utilajului; 
D-nul consilier Coman Costinel: -propun pentru persoane fizice să mai lasăm 20 de lei; 
D-nul consilier Badea Ionel Tudorel: -se taie chitanță diferențiat? 
D-na inspector Stemate Alexandrina Zenovia: -da; 
D-nul consilier Badea Ionel Tudorel: -trebuie să punem ceva peste 104 lei; 
 -eu zic 120 lei la persoanele din comună; 
  
 
 
 



Se fac propuneri: 
 Propune d-nul consilier Coman Costinel: 
 -130 lei pentru persoane fizice și 150 lei pentru persoane juridice; 

Propune d-nul consilier Badea Ionel Tudorel: 
-120 lei pentru persoane fizice și 150 lei pentru persoane juridice, doar pentru 

comună(buldoexcavatorul poate fi închiriat doar de locuitorii comunei Sălciile); 
 
Se supune la vot: -toți consilierii, în număr de 11 au votat propunerea d-nul consilier Badea 

Ionel Tudorel și anume 120 lei pentru persoane fizice și 150 lei pentru persoane juridice, doar 
pentru comună (buldoexcavatorul poate fi închiriat doar de locuitorii comunei Sălciile); 
  

Comisia de specialitate prezintă avizul favorabil. 
Se supune la vot  - Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de inchiriere 

buldoexcavator aflat in domeniul privat al comunei Salciile , judetul Prahova. 
Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 
 
La proiectul adăugat pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă dă cuvântul d-lui primar care 

prezintă: 
-PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acceptarea de către comuna Salciile a unei 

sponsorizari din partea Directiei Silvice Prahova. 
 D-nul primar Stan Nistor prezintă PROIECT DE HOTĂRÂRE privind acceptarea de către 
comuna Salciile a unei sponsorizari din partea Directiei Silvice Prahova. 

Cine este pentru?  11 
Lipsă?           - 
Împotrivă?             - 
Abţineri?                - 
Proiectul de hotărâre este aprobat cu unanimitate de voturi. 

 
 

Punctul 7: DIVERSE: 
D-na inspector Stemate Alexandrina Zenovia: -a-ș vrea să rețineți la buldo, nu se poate tăia 

chitanță pe fracțiune de oră, iar ora începe de când se apucă de lucru, evidența o va ține șoferul. 
Deplasarea este asigurată în limita a 5 km. 

D-nul consilier Ghioca Dan: -se fac niște cereri pentru racordarea la gaze, știți ceva? 
D-nul primar : da, săptămâna viitoare va pleca prin sat două persoane pentru a le explica 

oamenilor; 
D-nul consilier Coman Costinel: -sunt spații sau terenuri ale primăriei care se pot închiria? 
D-nul primar : -spațiu ar fi grajdul comunal; 
D-nul consilier Coman Costinel: -curtea de la dispensar se poate închiria? 
D-nul primar : -doar jumătate, restul e a dispensarului; 
D-nul consilier Coman Costinel: -alt loc de unde se poate face profit, de exemplu în curtea 

școlii? 
D-nul primar: -nu prea avem, referitor la curtea școlii facem adresă la Minister să 

demolăm, dar trebuie să construim ceva tot pentru școală ci nu altceva; 
  -dcă aveți pe cineva interesat, încercăm să gasim o soluție; 
D-nul consilier Ristea constantin: -era nevoie și de bancomat; 
D-nul consilier Nițu Petrică: -până la urma se mai pune vice aici în sat, o curiozitate așa...?  
D-nul primar: -încă nu avem nevoie; 



D-nul consilier Coman Costinel: -eu nu sunt contra la nimic, sunt de acord să fie și consilier 
personal dar părerea mea e că trebuie și vice; 

D-nul consilier Ghioca Dan: -așteptăm răspunsuri... 
D-nul consilier Nițu Petrică: -balta de la Sărături? 
D-nul primar: -o să o scoatem la licitație, se lucrează la caietul de sarcini; 
D-nul consilier Coman Costinel: -eu am zis să o lăsăm la comună; 
D-nul primar: -cum facem pană la urmă sunteți de acord să luăm puieții?  
D-nul consilier Coman Costinel: -și cine îi plantează?  
D-nul primar: -noi cu cei de la ajutorul social; 

  D-na consilier Călarașu Silvia: -dar putem veni și noi; 
 D-nul consilier Ristea Constantin: -domnu primar, pentru că am fost atunci la cel cu oile, 
mergeși acolo să vedeți ce fum iese din gunoiul ăla și cum miroase; 

D-nul primar: -o să îi dăm amendă lui Paul că nu avem ce să facem, am încercat să 
discutăm cu el; 

D-nul consilier Ristea Constantin: -dar să aducem noi jandarmii? 
D-nul primar: -nu putem să aducem noi jandarmii, asta face Garda de Mediu, DSP-ul sau 

DSV-ul; 
D-nul consilier Ristea Constantin: -nu ai ce-i face, ăla vine și îți dă cu bațul în cap; 
D-nul primar: -așa este, problema este că nu vrea să colaboreze nici fratele lui, dacă vroia să 

colaboreze, poate puteam să intrăm să facem curățenie acolo; 
D-nul consilier Nițu Petrică: -omul mi-a zis că nu are cu cine să vorbească; 
D-nul consilier Coman Costinel: -vă spun că Paul face pe nebunul; 
D-nul consilier Ghioca Dan: -și răspunsul Gărzii de Mediu care e? 
D-nul primar: -răspunsul Gărzii de Mediu este că o să îi dea amendă data viitoare; 
D-nul consilier Ghioca Dan: -totul se raportează doar la amendă? 
D-nul primar: -îi dă amendă 200 de milioane și gunoiul rămâne acolo, amenzile vin la 

primărie, trebuie să tragi de ele să le încasezi ești pe deficit în buget și nu faci nimica; 
D-nul consilier Coman Costinel: -amenda e degeaba; 
D-nul primar: -exact, amenda nu e o rezolvare. 
Înrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt, iar punctele înscrise 

pe ordinea de zi au fost discutate, cu permisiunea domnilor consilieri, preşedintele de şedinţă 
declară închise lucrările şedinţei de astăzi. 
 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal . 
 
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ 
        Călărașu Silvia     

         Secretar general al comunei, 
          Șerban Nicolae-Costin 
 


